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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 4/2019 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 19. června 2019 

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Mgr. Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Mgr. Jan Holeček (místopředseda komise) 
Mgr. Vladimír Lysenko   
Mgr. Adam Voldán 
Ing. Zdeněk Košlík 
 

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
 
Hosté:    RNDr. Jitka Ciroková - vedoucí odboru ŽP 

Jana Votavová, DiS.- odbor majetku a investic 
Mgr. Pavlína Poborská - odbor majetku a investic 
Mgr. Jan Karel - zástupce zpracovatele Ekologické studie Beroun 
 

Omluveni:  Ing. Jiří Mužík 
 
Neomluveni:   Michael Kalista 
 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Adam Voldán  
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Městská zeleň 
4. Ekologická studie Beroun – aktualizace 2019 
5. Různé 
 

 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Voldána. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 
uvedeném znění.  
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Předseda komise konstatoval, že předešlá usnesení jsou splněna. 
 
 
K bodu 3 – Městská zeleň 
 
Pracovnice odboru majetku a investic odpověděly na dotazy, které jim k dané problematice členové komise 
položili. Komise vedla především diskuzi o tom, že výsadba stromů a keřů by měla mít v rozpočtu vyšší 
podíl než výsadba květin, neboť stromy přinášejí nepoměrně větší pozitivní efekty pro životní prostředí. 
Výsadba stromů a keřů je žádoucí zejména z hlediska snižování teploty, zadržování vody, snižování 
sekundární prašnosti, bránění v šíření hluku, ale třeba i k hnízdění ptáků atd. Komise zastává názor, že i z 



2 

 

hlediska finančního je lepší investovat do stromů a keřů, neboť jejich údržba je významně levnější než 
obnova květin. Na základě této diskuze přijala komise tato usnesení: 
Usnesení:   Komise životního prostředí navrhuje radě města přijmout toto usnesení: Rada města ukládá 
Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic, aby v návrhu příštího a následujících 
rozpočtů upřednostnil výsadbu a údržbu dřevin před výsadbu okrasných květin a to tak, aby poměr 
finančních prostředků vynakládaných na výsadbu a údržbu dřevin k finančním prostředkům vynakládaných 
na výsadbu a údržbu květin se změnil ze současných 1:3 na cílových 3:1 ve prospěch dřevin.  
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Usnesení:   Komise životního prostředí navrhuje radě města přijmout toto usnesení: Rada města ukládá 
Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic, aby v návrhu příštího a následujících 
rozpočtů upřednostnil výsadbu víceletých bylin do země před výsadbou jednoletých rostlin do mobilních 
nádob. 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Ekologická studie Beroun – aktualizace 2019 
Zástupce zpracovatele Ekologické studie Beroun pan Karel seznámil členy komise s důvody, proč 
doporučuje v letošním roce aktualizovat kapitolu: Voda, namísto zamýšlené aktualizace kapitoly: Klima. 
Pan Karel zodpověděl dotazy k projednávanému tématu a poznamenal si všechna doporučení členů 
komise která zazněla ke zpracování aktualizace kapitoly: Voda. Poté přijala komise toto usnesení: 
Usnesení:   
Komise životního prostředí schvaluje to, aby v rámci aktualizace Ekologické studie Beroun byla v roce 2019 
aktualizována kapitola: Voda. 
Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 5 – Různé  
 
5.1. Pan Lysenko zmínil letitý problém nedostatečné koordinace při rekonstrukci komunikací mezi 

vlastníkem resp. správcem komunikace a ostatními správci sítí, kdy docházelo k tomu, že se provedla 
rekonstrukce komunikace – položil se nový asfaltový koberec, který se po pár letech narušil kvůli 
opravě některé ze sítí pod ním uložených (jako tomu bylo například v ulici Vrchlického a Škroupova). 
Pan Lysenko se dotazuje, jak se městu Beroun daří tuto koordinační činnost vykonávat v současnosti 
a zda existuje nějaký závazný harmonogram činností a zda je již vytvořen účinný legislativní rámec 
pro tuto koordinaci, jako je tomu například v družebním městě Goslar. 

 K tomuto tématu se rozvinula diskuze, z které mj. vyplynulo doporučení při rekonstrukcích chodníků 
upřednostňovat zámkovou dlažbu - s ohledem ekonomiku oprav, kdy stačí rozebrání a znovupoužití a 
také s ohledem na zasakování vody. 

 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční 9. září 2019 v 15:30 hodin.  
 
Tématy příštího zasedání komise bude vyhodnocení Plánu odpadového hospodářství města Beroun a 
problematika soužití obyvatel a zvířat ve městě.  
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:50 hod 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek   
 
 
 
 
 
Ověřil:  Mgr. Adam Voldán  
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Mgr. Emil Šnaidauf 


